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Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 23 november 2022

Fractie Vraag

AB Stand van zaken Hotel Berg en Dal
Uit de signalen van onze inwoners betreffende Hotel Berg en Dal gelegen aan de Geulhemmerweg 45 te Berg en Terblijt willen wij vragen om 
enige duidelijkheid over de stand van zaken. 
Het huidige hotel, zover je het nog hotel kunt noemen, is aan het verpauperen en voor de omgeving niet langer te accepteren. Er kan gesproken 
worden van een onveilige situatie, waarbij het vragen is om problemen nu of in de nabije toekomst.
Voor onze toeristen en inwoners is dit aanzien bij binnenkomen of verlaten van het Geuldal natuurlijk geen visitekaartje voor onze gemeente.
Bij deze de vraag welke rol de gemeente Valkenburg aan de Geul hierin kan betekenen.

Muziek in de klas
• Wat is de stand van zaken omtrent de toezegging van de wethouder om te informeren naar het muziekonderwijs Muziek in de klas?

VSP ---

PGP Transitie Visie warmte 
In het raadsvoorstel FD Transitie Visie warmte wordt melding gemaakt dat men voornemens is in te spelen op het verminderen van het 
energieverbruik van de toeristische sector. Het antwoord van de wethouder op de vraag tijdens de begrotingsvergadering; of hij bereid is een 
soortgelijke pilot als opgestart in Maastricht ook in onze gemeente op te starten was niet duidelijk vandaar dat we deze vraag nogmaals stellen; 
• Hoe denkt de wethouder dit samen met ondernemers en Koninklijke Horeca op te pakken en is hij bereid een soortgelijke pilot op te 

starten? 

Tijdens de Coronapandemie is er vaak gesproken over het coronaproof/ crisisbestendig maken van de horecasector in Valkenburg. 
• Zijn daar al concrete aanbevelingen uit voortgekomen?

De huidige energiecrisis kan uitmonden in een recessie. 
• Zou het handig zijn om in het weerbaarder maken van de sector ook de recessie en mogelijke gevolgen daarvan mee te nemen? 

Optimalisering contact tussen gemeente en ondernemers

Optimalisering contact gemeente - ondernemers
In de nieuwsbrief van de BIZ wordt een onderzoek aangekondigd naar de optimalisering van het contact tussen gemeente en ondernemers. Fijn 
dat hier aandacht aan wordt besteed. 
• Wat is de planning van dit onderzoek, wanneer kunnen we de resultaten verwachten en wordt dit rapport ook in deze Commissie besproken?

Alternatieve invulling leegstaande gebouwen terrein Leeuwbierbrouwerij / Par’Course
• Er is sprake van een alternatieve invulling van de leegstaande gebouwen op het Leeuwbierbrouwerij-terrein/ Par’Course. 
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• Welke alternatieve invulling wordt toegestaan?
• (Hoe) valt deze nieuwe invulling te rijmen met de Visie Valkenburg West?
• Kan een andere dan eerder afgesproken invulling een bedreiging zijn voor de uitstraling van het terrein?
• Worden ondernemers die eerder afgewezen zijn op grond van de huidige bestemming geïnformeerd over de nieuwe bestemming en worden 

zij opnieuw uitgenodigd?

Duurzaam ondernemen 
• Wat doet de gemeente om duurzaam ondernemen te stimuleren? Is er al een verdere uitwerking van het Green Destination initiatief?

Diversificatie van economische activiteiten
Valkenburg is economisch kwetsbaar omdat we vooral gericht zijn op de horecasector. Er is aangekondigd dat de Gemeente in wil zetten op 
diversificatie van economische activiteiten. 
• Is hier al nieuws over?

Plan van aanpak Visie Vrijetijdseconomie. 
• Is al bekend wanneer dit plan aan de raad wordt voorgelegd?

VVD ---

CDA Rijkssubsidie
Parkstad en 10 gemeentes uit Zuid-Limburg dienen een Regio Deal 3G (inGenieus, Gezond en Groen) in ter verkrijging van Rijkssubsidie.  
Parkstad was hiermee in 2019 al succesvol.
• Neemt Valkenburg aan de Geul hieraan deel? 
• Zo niet, wat is de reden hiervoor?

Drukte tijdens hoogseizoen
Op hoogtijdagen in het hoogseizoen lijkt het Heuvelland een groot pretpark. De drukte neemt toe, met allerlei problemen vandien. Het is naar 
onze mening een illusie dat een gemeente in het Heuvelland hier solitair oplossingen voor kan verzinnen. 
• Neemt Valkenburg het voortouw om tot een samenwerkingsverband te komen met de Lijn-50 gemeenten, zeker nu de burgemeester van 

Eijsden-Margraten hier nu behoefte aan heeft?

Terrasverwarming
Minister Jetten heeft een uitspraak gedaan dat terrasverwarming op fossiele brandstof verboden moet worden. Dit zou de Horeca in Valkenburg 
aan de Geul heel hard kunnen raken. 
• Onderneemt het college actie om dit te voorkomen in de toekomst?

Parkeren Par’Course
Wethouder Rouwette zou navraag doen over onze irritatiepunt m.b.t. parkeren rondom Par’Course. We vroegen ons namelijk af hoe het nu zo 
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kan zijn dat er voor een evenement op het Par’Course terrein gebruik wordt gemaakt van de parkeerplaats van de Valkenier. Dit terwijl er nog 
meer dan genoeg plek is op de gemeentelijke terreinen? Hierdoor missen wij geld dat we goed kunnen gebruiken voor onze inwoners. 
Graag reactie.


